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PROTOKOLL 
 

Torsdag 14. oktober 2021, kl 12.00-15.00, Zoom 

 
Til stede: Kathrin Bjerknes, Marianne Hiorth, Ole Andreas Økstad, Camilla Stensrud, Åse 
Ertesvåg, Pål Falck, Elise Helene Stenstad, Kine Eide Kvitne 
 
Bistitter: Anders Åsberg 
 
Forfall:  

 
SAKSLISTE 
Sak 16-21 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
Sak 17-21 Signering av protokoll fra forrige styremøte 
Sak 18-21 Sirkulasjonssak: Bedømmelseskomité førstelektor ved Seksjon for farmakologi og 

farmasøytisk biovitenskap 
Sak 19-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité for førsteamanuensis i bioinformatikk 
Sak 20-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité førsteamanuensis i Computational medicinal chemistry  
Sak 21-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité førsteamanuensis i Computational life science  
Sak 22-21 Økonomi – regnskap 2. tertial 2021 - orienteringssak 
Sak 23-21 Budsjettprosess 2022 - orienteringssak 
Sak 24-21 Referat- og orienteringssaker 
Sak 25-21 Eventuelt 
 
Sak 16-21 Godkjenning av møteinnkalling og dagsorden 
  Vedtak: Godkjent 
 
Sak 17-21 Signering av protokoll fra forrige styremøte 

- Protokoll for møtet 09.06.2021 ble sendt ut for godkjennelse på sirkulasjon innen 8. 
august. Godkjennes endelig i møtet. 

Vedtak: Godkjent 

 
Sak 18-21 Sirkulasjonssak: Bedømmelseskomité førstelektor ved Seksjon for farmakologi og 

farmasøytisk biovitenskap 
Følgende bedømmelseskomité var foreslått: 
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Professor og instituttleder Guro Forsdahl, Institutt for farmasi, UiT 
Professor Svein Haavik, Klinisk institutt 2, UiB 
Professor Kaare Magne Nielsen, OsloMet 
Professor Hege Christensen, Seksjon for farmakologi og farmasøytisk biovitenskap, 
Farmasøytisk institutt, UiO (leder av komiteen). 
 
Følgende intervjukomité var foreslått: 
Professor Ragnhild Paulsen 
Professor Hege Thoresen 
Professor Ole Andreas Økstad 
Instituttleder Kathrin Bjerknes 
Studentrepresentant Elise Stenstad 
 
Følgende ble vedtatt 22.09.2021 etter sirkulasjon: 
Instituttstyret godkjenner foreslått bedømmelseskomité og intervjukomité for vurdering 
av kvalifikasjoner knyttet til stilling som førstelektor ved Seksjon for farmakologi og 
farmasøytisk biovitenskap. 

 
Sak 19-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité for førsteamanuensis i bioinformatikk 

Følgende intervjukomité er foreslått: 
Professor Eivind Hovig, Institutt for informatikk (leder) 
Professor Hedvig Nordeng, Farmasøytisk institutt 
Professor Einar Uggerud, Kjemisk institutt 
Studentrepresentant Miriam Tamara Grødeland Aarag, masterstudent ved Institutt for 
informatikk 
 
Følgende ble vedtatt 22.09.2021 etter sirkulasjon: 
Instituttstyret godkjenner foreslått intervjukomité for vurdering av kvalifikasjoner knyttet 
til stilling som førsteamanuensis ved Seksjon for farmasøytisk kjemi. 

 
Sak 20-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité førsteamanuensis i Computational medicinal 

chemistry  
Følgende intervjukomité var foreslått: 
Instituttleder Kathrin Bjerknes 
Seksjonsleder Trond V. Hansen 
Førsteamanuensis Anders Vik 
Studentrepresentant Sissel Kleven 
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Følgende ble vedtatt 27.09.2021 etter sirkulasjon: 
Instituttstyret godkjenner foreslått intervjukomité for vurdering av søkere til stilling som 
førsteamanuensis i Computational medicinal chemistry ved Seksjon for farmasøytisk 
kjemi. 
 

Sak 21-21 Sirkulasjonssak: Intervjukomité førsteamanuensis i Computational life science  
Følgende intervjukomité var foreslått: 
Instituttleder Kathrin Bjerknes 
Seksjonsleder Trond V. Hansen 

  Professor Helle Wangensteen 
Førsteamanuensis Anne Berit Samuelsen 
Studentrepresentant Martine Narum 
 
Følgende ble vedtatt 27.09.2021 etter sirkulasjon: 
Instituttstyret godkjenner foreslått intervjukomité for vurdering av søkere til stilling som 
førsteamanuensis i Computational life science ved Seksjon for farmasøytisk kjemi. 
 

Sak 22-21 Økonomi – regnskap 2. tertial 2021 - orienteringssak 
 Rapport og ledelseskommentarer til regnskapet 2. tertial 2021 var sendt ut på 

forhånd. Muntlig orientering ble gitt i møtet. 
 Det er fortsatt en viss usikkerhet knyttet til tall vi får via det nye økonomisystemet 

og det gjør det utfordrende å ha god økonomistyring.  
KD forventer en viss andel ekstern finansiering i tillegg til tildelingen over 
Statsbudsjettet (rundt 40% er et måltall). Det ønskes en målrettet strategi for å øke 
andel eksternfinansiert virksomhet (EFV) ved instituttet. Strategiarbeidet vil være i 
samarbeid med dekanatet og det planlegges en instituttsamling våren 2022 der 
dette vil være et av temaene. Styret ønsker en oversikt over hvordan FAI sin EFV er 
sammenlignet med resten av fakultetet til neste styremøte. 
 
Instituttet erfarer stor prisøkning på drift som følge av Covid-19. UH-sektoren får 
ingen ekstratildeling for å dekke kostnader knyttet til Covid-19. 
 
Langsiktig personalplanlegging er viktig for forutsigbarhet i økonomien, men også 
for bridging-muligheter, strategiske planer, og også i forbindelse med flytting til nytt 
bygg. 
 
Vedtak: Styret tar orienteringen til etterretning. 
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Sak 23-21 Budsjettprosess 2022 - orienteringssak 
 Instituttet har etterlyst, men hadde ikke fått informasjon om budsjettprosessen for 

2022 til møtet. 
 
Sak 24-21 Referat- og orienteringssaker 

a) Opptak og studiestart 
Instituttet hadde som vanlig gode søkertall, men hadde i år ekstra mange søkere 
med farmasiutdanning fra land utenfor EU/EØS. Disse innplasseres på kull 
lenger ut i studieløpet (såfremt det er plass) og det medførte at instituttet for 
første gang på mange år gjennomførte et suppleringsopptak (30 tilbud, hvorav 
19 ja). Pt er det 63 studenter på førsteåret. Antall plasser 78 og måltallet er 90% 
dekning.  
Frafall det første året er vanlig, men vi så et spesielt stort frafall blant kullet som 
begynte høsten 2020. Det er stor sannsynlighet for at det skyldes covid-19-
restriksjoner og lite sosialt studiemiljø. Frafall generelt må instituttet jobbe 
målrettet med å redusere i årene som kommer. 
Tilbakemelding fra bl.a. studentrepresentanten er at det er mye fokus på apotek 
i starten av studiet, og man tror det kan ha effekt om det balanseres med de 
andre mulighetene man har som ferdig farmasøyt. 
 

b) Master i medisinsk utstyr  
MN ønsker å utvikle en 2-årig master i medisinsk utstyr og jobber med bl.a. 
definering og avgrensing av området medisinsk utstyr som i utgangspunktet er 
ganske bredt. Vi kreve tilførsel av ressurser både til utvikling og gjennomføring. 
 

c) Kjellersatsningen 
Dette er en del av den større satsningen for å utvikle Lillestrømsområdet og 
kunnskapsbedriftene knyttet til Kjeller. Radiofarmasi er det som vil være aktuelt 
for vårt institutt. Samarbeid med industrien og IFE om kompetanse, 
undervisning, veiledning og masteroppgaver, samt forskningsaktivitet. 
Det skal være et lanseringsmøte på Lillestrøm 20. oktober. Kathrin sender lenke 
til program og påmelding. 
 

d) Livsvitenskapsbygget 
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Stort prosjekt for å sikre grunnen har pågått helt til nå. Detaljplanlegging for 
OUS sin del er snart ferdig (UiO er allerede ferdig). Det har vært gjennomført et 
oppstartsseminar for mottaksprosjektet, som skal planlegge både praktiske og 
mentale forberedelser til overgang og flytting. En stor bekymring er 
brukerutstyr, der det planlegges for flytting av 80% av eksisterende utstyr, og 
hvordan det vil gi stopp og forsinkelser i aktiviteten. Instituttet har 
representanter i alle arbeidsgrupper. 

 
Sak 25-21 Eventuelt 

Minner om jubileumsarrangementer. Lenke til nettsidene der program og opptak 
fra tidligere foredrag ligger: Farmasøytisk institutt 1931–2021 - Farmasøytisk 
institutt (uio.no) 

 
 
 
e.f. Solfrid Odnes, kontorsjef 

https://www.mn.uio.no/farmasi/om/fai-90/
https://www.mn.uio.no/farmasi/om/fai-90/

